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Szanowna Pani Marszałek, 

Okręgowy Zarząd Polskiego Związku Działkowców w Pile informuje, że pismo 
skierowane przez Panią Marszałek do Pełnomocnika Komitetu Inicjatywy 
Ustawodawczej Projektu Ustawy o Rodzinnych Ogrodach Działkowych 
wzywające do usunięcia braku formalnego w zawiadomieniu Komitetu w 
zakresie określenia skutków finansowych wykonania ustawy spotkało się z 
wielkim niezadowoleniem działkowców i samorządów ROD naszego okręgu. 
Pismo to w ocenie działkowców jest kolejnym dowodem, że władza 
ustawodawcza nadal "szuka dziury w całym". Działkowcy użytkujący działki w 
rodzinnych ogrodach działkowych to ludzie skromni o niskich dochodach, dla 
których działka jest ważną pomocą ekonomiczną. Pismo Pani Marszałek 
wzbudza w nich niepokój, bo czas wyznaczony przez Trybunał Konstytucyjny dla 
władzy ustawodawczej, która ma przygotować i uchwalić ustawę o ogrodach 
działkowych szybko płynie. Za 14 miesięcy zostaniemy bez Związku oraz 
ustawowych praw do swoich działek i do gruntów zajmowanych przez rodzinne 
ogrody działkowe. 
Działkowcy, samorządy ogrodowe I członkowie okręgowego zarządu PZD 
odbierają to pismo, jako ciąg dalszy walki z Polskim Związkiem Działkowców, bo 
jak inaczej mamy odbierać decyzję Pani Marszałek w stosunku do naszej 
inicjatywy projektu obywatelskiego i brak takiej uwagi w stosunku do projektu 
poselskiego Solidarnej Polski! 

Szanowna Pani Marszałekl 

Informujemy Panią Marszałek, że działkowcy i samorządy ogrodowe naszego 
okręgu będą wspierały Komitet Inicjatywy Ustawodawczej Projektu Ustawy o 
ROD, gdyż opracowany przez Związek z inicjatywy działkowców projekt ustawy 



uwzględniają wszystkie sugestie Trybunału Konstytucyjnego. Spełnia 
oczekiwania działkowców oraz samorządów ogrodowych. 

Pani Marszałek, 

Działkowcy chcą mieć zagwarantowane swoje prawa do działki i ogrodów w 
ustawie o ROD. Chcą mieć swój Związek, który będzie tak jak dotychczas dbał o 
ich sprawy. 
Dlatego zwracamy się do Pani Marszałek o szybką decyzję w sprawie wydania 
postanowienia o przyjęciu zawiadomienia o utworzeniu Komitetu, co pozwoli 
nam podjąć dalsze działania związane z obywatelską Inicjatywą ustawodawczą. 

Pismo nasze kierujemy do wiadomości: 
1. Przewodniczący Klubu Parlamentarnego Platformy Obywatelskiej, 
2. Przewodniczący Klubu Parlamentarnego Prawa i Sprawiedliwości, 
3. Przewodniczący Klubu Parlamentarnego Sojuszu Lewicy Demokratycznej, 
4. Przewodniczący Klubu Parlamentarnego Polskiego Stronnictwa Ludowego, 
5. Przewodniczący Klubu Parlamentarnego Ruchu Palikota, 
6. Przewodniczący Klubu Parlamentarnego Solidarnej Polski, 
7. Senatorowie i Posłowie okręgu pilskiego. 


